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Yttrande över Stockholms stads översiktsplan 

Värmdö kommun är positiv till inriktningen i förslaget till uppdaterad översiktsplan för 

Stockholms stad. Genom målformulering och utbyggnadsstrategin har genomförandet 

tydliggjorts. Ett större fokus på den växande staden med dess utmaningar och möjlig-

heter är positivt. Målen kring minskad klimatpåverkan och anpassning tillsammans med 

ambitionen att minska sociala skillnader och skapa goda offentliga miljöer ger goda för-

utsättningar för ett hållbart stadsbyggande.   

 

De 140 000 nya bostäder som ska byggas fram till 2030 i Stockholms stad tillsammans 

med den utveckling som sker i övriga delar av regionen ställer stora krav på samhälls-

planeringen. Transportinfrastrukturen är i dag ansträngd. En av de viktigaste frågorna 

för Värmdö kommun och för regionen som helhet är en utbyggnad av en östlig förbin-

delse. Utan en östlig förbindelse kommer inte regionens trafikinfrastruktur att fungera år 

2030 och än mindre år 2050. Det är därför positivt att östlig förbindelse redovisas som 

ett kommunikationstråk i samrådsförslaget. Östlig förbindelse bör även redovisas som 

ett kommunikationsstråk i plankartan för att visa på dess betydelse för regionen.   

 

En stor del av Värmdö kommuns invånare reser dagligen till eller genom Stockholm. De 

infrastrukturåtgärder som planeras i Stockholm har därför stora effekter även för oss. 

För att kommunerna i ostsektorn ska kunna utvecklas krävs att kollektivtrafiken stärks 

och görs konkurrenskraftig. Basen i framtidens kollektivtrafiklösning i ostsektorn utgörs 

av kommande tunnelbana till Nacka i kombination med busstrafik. Värmdö kommun 

och dess invånare behöver direktbussar till Slussen och en bussterminal i Katarinaberget 

är därför central för oss. Värmdö välkomnar därför den satsning och planering som nu 

sker för att säkerställa detta. 
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